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Protokół Nr LXI/2023 z LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 
23 stycznia 2023 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:30 do 
14:54. 
 
W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn– zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn  
Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 

2023. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zamknięcie LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący 
Rady Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze 
udział 14-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia 
obrad Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 
porządku obrad.  
 
Nikt nie wniósł o zmiany. 
 
Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 
porządku obrad. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 
Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 
Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 
do protokołu z LX Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. 
Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 
nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 
przyjęciem protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 
Protokół z LX Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 
 

Ad. 5. Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 
rok 2023. 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak przedstawiła zmiany uchwały budżetowej gminy na 
rok 2023. Pierwsza ze zmian dotyczy inwestycji „Budowy kolektora kanalizacji 
sanitarnej w Kawęczynie” realizowanej w ramach środków Rządowego Programu 
Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Skarbnik Gminy poinformowała, że inwestycja 



3 

 

była rozpoczęta i częściowo rozliczona w roku 2022. Umowa została podpisana na 
kwotę niższą niż pierwotnie zakładano w kosztorysie. W związku z powyższym 
zmianie uległa wartość inwestycji, a co się z tym wiąże także wartość dofinansowania 
przedmiotowej inwestycji z kwoty 1.425.000,00 zł do kwoty 1.273.546,40 zł. 
Pozostałą kwotę, tj. 151.453,60 zł proporcjonalnie należy uzupełnić jako wkład 
własny gminy. Ponadto nadmieniła, że wcześniej zakładaliśmy, iż powstał różnica 
spowoduje, że nasz wkład będzie mniejszy, ale niestety wstępna interpretacja BGK 
zakłada inną wersję. Środki przeznaczone na uzupełnienie tego zadania pochodzą z 
urealniania inwestycji drogowych, takich jak m. in.: budowa dróg w: Marianowie – 
Kolonii – strefa inwestycyjna, Marianowie - Kolonii – za Lotosem, Będziechowie i 
Tokarach Drugich.  
 
Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 
 
Radny S. Kasprzak powiedział, że martwi go los przyszłych inwestycji, których mamy 
dość sporo zaplanowanych w ramach środków z Rządowego Programu Polski Ład. 
Zauważył, że wszystko wygląda ładnie w telewizji i na papierze, a inaczej wychodzi w 
rzeczywistości. Tablice informacyjne wskazują wartości, które w rzeczywistości są 
inne. Nie zgadza się to z rzeczywistością, dlatego ludzie mają prawo czuć się 
oszukani. Radny jeszcze raz podkreślił, że martwi się o inwestycje, które będą 
realizowane ze środków dotujących.  
 
Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że podczas omawiania tegoż materiału przez panią 
Skarbnik, zorientowałem się, że pewnie nie do wszystkich do końca te informacje 
dotarły. Nadmienił, że postara się to jeszcze raz bardziej obrazowo przedstawić. 
Poinformował, że inwestycja została oszacowana na wartość około półtora tysiąca. 
Natomiast po przetargu okazało się, iż jesteśmy zobowiązani dołożyć do niej ponad 
700.000,00 zł, ponieważ wycenioną ją na kwotę 2.230.000,00 zł. W trakcie realizacji 
inwestycji okazało się, że nie wszystkie zaplanowane prace były potrzebne, dlatego 
zmniejszył się zakres prac, a w związku z tym inwestycja uległa zmniejszeniu o ok. 
210.000,00 – 220.000,00 zł. Z zapisów dofinansowania wynika, że dofinansowanie 
wynosi 70 % w stosunku do wkładu własnego 30 %, co oznacza, że do inwestycji 
jesteśmy zobowiązani dołożyć więcej niż 5 %. Zaznaczył, że z kwoty 210.000,00 – 
220.000,00 zł jesteśmy zobowiązani zwrócić 70 %. Dodał, że nasz przypadek nie jest 
jedyny, i że jest, było i na pewno będzie ich więcej.  
 
Radny S. Kasprzak zapytał, czy zostanie zmieniona tablica informująca o koszcie 
inwestycji, w tym dofinansowania, ponieważ w tym momencie jest ona niezgodna z 
rzeczywistością.  
 
Wójt J. Nowak odpowiedział, że na tą chwilę tego nie wiem. Zauważył, że nie ma to 
już pewnie większego znaczenia. Ponadto powiedział, że te tablice otrzymaliśmy od 
jednostki dotującej, dlatego sami nie możemy ich raczej zmienić.  
 
Przewodniczący Rady P. Gebler zaproponował, aby postawić obok swoją tablicę z 
rzeczywistym rozliczeniem przedmiotowej inwestycji. 
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Radny S. Kasprzak powiedział, że na tablicy powinna widnieć kwota całej inwestycji. 
Zauważył, że przeciętny mieszkanie naszej gminy będzie myślał, że cała inwestycja 
została sfinansowana z Polskiego Ładu. Dodał, że na tablicy powinna się pojawić 
wartość wkładu własnego naszej gminy.  
 
Wójt J. Nowak powiedział, że ostateczny koszt inwestycji był wtedy jeszcze nieznany.  
 
Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że mamy dopiero początek roku, a tu taka 
niespodzianka. Zaznaczył, że pojawia się duża obawa, co nas czeka do końca roku. 
Radny powiedział, że rząd nam coś obiecuje, tak, aby realizować inwestycje z 
Polskiego Ładu, a w rzeczywistości wygląda to inaczej niż wstępnie ustalano. 
Zauważył, że to co było uchwalone w budżecie może się okazać w 50 % nieaktualne 
przy jego wykonaniu.   
 
Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania w 
zakresie omawianego punktu.  
 
Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań.  
 
Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023. Odbyło się 
głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Adrian Kwinciak 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXI/383/2023 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej gminy na rok 2023. 
 

Ad. 6.Zapytania i wolne wnioski. 

 
Radni nie mieli zapytań ani wniosków.  

 
Ad. 7. Zamknięcie LXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący 
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Rady Gminy Kawęczyn uznał LXI Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 
zamknął obrady. 
 
 
             Protokołowała                                                   Przewodniczył   
 
         Magdalena Krakowiak                                              Piotr Gebler 
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